
 

 

Stručna služba Skupštine - Odbor za društvene djelatnosti 
Pazin, Dršćevka 3 
Tel: 052/351-667, Fax: 052/351-686 
KLASA: 021-04/21-07/02 
URBROJ: 2163/1-01-01/3-21-02 
Pazin, 23. veljače 2021. 
 
 

ZAPISNIK 
 

s 24. sjednice Odbora za društvene djelatnosti Istarske županije održane dana 23. veljače 
2021. godine s početkom u 9,00 sati, putem online – video konferencije.  
 
Konstatira se da su sjednici nazočni: predsjednica Odbora Irena Peruško, Ljerka Peruško, 
Tatjana Tomaić, Bruno Stermotić, Zdenko Pliško i Davor Komar.  
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Sonja Grozić-Živolić - pročelnica Upravnog odjela 
za zdravstvo i socijalnu skrb Istarske županije, Patricia Percan - pročelnica Upravnog odjela 
za obrazovanje, sport i tehničku kulturu Istarske županije i Melita Ferenčić – pomoćnica 
pročelnice Stručne službe Skupštine Istarske županije.  
 
Sjednicu otvara predsjednica Odbora Irena Peruško, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum, i 
predlaže sljedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Medicinske škole Pula 

2. Informacija o poslovanju Opće bolnice Pula i aktivnostima projekta izgradnje nove 
bolnice 

3. 
a. Informacija o poslovanju Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju 

„Martin Horvat“ Rovinj 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o promjeni skraćenog 

naziva i proširenju djelatnosti Specijalne bolnice za ortopediju i 
rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ 
Rovinj- Rovigno 

4. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske 
županije od 2021. do 2024. godine 

5. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava 
za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2021. godini 

6. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 



                                                             
 

decentraliziranih funkcija u 2021. godini između zdravstvenih ustanova nad 
kojima Istarska županija ima osnivačka prava 

7. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i 
financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva korisnicima 
zajamčene minimalne naknade koji se griju na drva u 2021. godini 

8. Prijedlog Odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2021. 
godinu 

9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o davanju kapitalne pomoći za 
otplatu kredita za dogradnju i rekonstrukciju Doma za starije osobe Buzet 

10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Tatjani Galić za promjenu prostora 
obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost dentalne medicine 

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Danijeli Harić Ruba za promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnosti dentalne medicine 

12. Razno 
 
 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.  
 
 
 
 

Ad – 1.  
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti 

Medicinske škole Pula 
 
Patricia Percan - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu Istarske 
županije ukratko obrazlaže predmetnu točku.  
 
Ističe kako se je Medicinska škola obratila Istarskoj županiji kao svom osnivaču sa zahtjevom 
za pokretanjem učeničkog servisa za povremeni rad svojih učenika. Kako bi se škola mogla 
prijaviti u Registar rada njezin zahtjev mora odobriti Skupština Istarske županije.  
 
Odbor za društvene djelatnosti bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 

 
ZAKLJUČAK 

 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti 
Medicinske škole Pula te se ista upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i 
usvajanje. 
 
 

Ad – 2. 
Informacija o poslovanju Opće bolnice Pula i aktivnostima projekta izgradnje nove 

bolnice 
 

Irena Peruško navodi kako se druga točka odnosi na poslovanje Opće bolnice Pula i 
Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj - Rovigno, a vezano uz 
upit vijećnika na prethodnoj Skupštini Istarske županije. 
 
Objašnjava kako se radi o materijalima koje su izradili doc. dr. sc. Irena Hrstić, dr. med. 
ravnateljica Opće bolnice Pula i doc. dr. sc. Marinko Rade ravnatelj Specijalne bolnice za 



                                                             
 

ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj – Rovigno, a isti će svoje Informacije iznijeti i 
na sjednici Skupštine Istarske županije.  
 
Sonja Grozić-Živolić - pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Istarske 
županije obrazlaže predmetnu točku.  
Između ostalog navodi da informacija vezana uz Opću bolnicu Pula sadrži osvrt na medicinsko 
izvršenje u razdoblju od 2019.-2020. iz kojeg je vidljivo da je ono 2019. godine bilo u vidu 
očekivanog, a 2020. godine nešto niže kao posljedica opterećenja i rada s epidemijom i 
potrebama liječenja pacijenata zaraženih virusom COVID-19.  
Ističe kako se je Opća bolnica Pula u navedenom periodu preselila s ciljem objedinjenja 
bolnice koja bi djelovala na jednoj lokaciji, a u 2019. godini povećan je i broj zaposlenih 
liječnika te medicinskih sestara.  
 
 
Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 

 
ZAKLJUČAK  

 
Prihvaća se Informacija o poslovanju Opće bolnice Pula i aktivnostima projekta izgradnje nove 
bolnice te se ista upućuju Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

 
 

Ad – 3. 
 

a. Informacija o poslovanju Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o promjeni 
skraćenog naziva i proširenju djelatnosti Specijalne bolnice za 
ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin 
Horvat“ Rovinj- Rovigno 

 
Sonja Grozić-Živolić obrazlaže predmetnu točku.  
Što se tiče Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj – Rovigno 
navodi kako je u pristigloj Informaciji ravnatelj izložio situaciju u navedenoj bolnici koja je 
ambiciozno krenula.  
Radi se o specijalnoj bolnici za ortopediju i fizikalnu rehabilitaciju lokomotornih sustava. 
Trenutno se potrebe za navedenim tipom rehabilitacije smanjuju međutim istovremeno se 
povećava potreba za rehabilitacijom nekih drugih bolesti i stanja pa se bolnica preusmjerava 
prema radu na ranim intervencijama kod djece s neurorizicima i kardiovaskularnim 
bolesnicima. Kako bi postigli navedeno i privukli kako domaće tako i strane pacijente potrebne 
su im značajne investicije. Bolnica je niz godina surađivala s austrijskim privatnim 
zdravstvenim osiguranjem zahvaljujući kojem je financijski opstala, međutim 2020. godine je 
zbog krize uzrokovane virusom COVID 19 broj stranih pacijenata znatno opao i doveo bolnicu 
u financijske poteškoće. Tu Istarska županija kao osnivač pomaže te zajedno s Gradom 
Rovinjem pokušava održati investicijski ciklus u navedenoj bolnici.  
 
Ističe kako su akti pod točkama b) i c) donijeti na sjednicama Upravnog vijeća bolnice. Prva 
se odnosi na proširenje djelatnosti Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju te davanje 
suglasnosti na Odluku o promjeni njezinog skraćenog naziva. Zakon o ustanovama nalaže da 



                                                             
 

nazivi ustanova sadržavaju specifične nazive pa se skraćenom nazivu Specijalna bolnica 
Rovinj – Rovigno navedenom Odlukom predlaže dodatak „Martin Horvat“. Skraćeni naziv bi 
tako glasio Specijalna bolnica „Martin Horvat“ Rovinj- Rovigno Ospedale specialistico „Martin 
Horvat“ Rovinj – Rovigno.  
 
Navodi kako se predloženo proširenje djelatnosti odnosi na specijalističko konzilijarne 
djelatnosti iz područja opće interne, dermatologije, venerologije, pedijatrije, anesteziologije, 
reanimatologije, intenzivne medicine, kliničke psihologije, logopedije, kliničke radiologije, 
medicinske biokemije te opskrbe lijekovima.  
Ukoliko ju Skupština prihvati ova odluka još mora biti odobrena od strane Ministarstva 
zdravstva koje ocjenjuje njezinu sukladnost sa zakonom.  
 
Ističe kako se sukladno Odluci mijenja i dopunjuje Statut Specijalne bolnice za ortopediju i 
rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj- Rovigno 
 
Irena Peruško navodi kako je s vijećnicom dr. sc. Radolović, a vezano uz njezinu primjedbu o 
limitima HZZO-a, zabrinjavajućem poslovanju i upitnoj likvidnosti Opće bolnice Pula iznesenu 
na prethodnoj sjednici Skupštine, posjetila doc. dr. sc. Irenu Hrstić, dr. med. ravnateljicu Opće 
bolnice Pula. Na sastanku su utvrdile kako su se limiti HZZO-a povećali 2020. godine te se 
suradnja s navedenim popravlja.  
Ističe kako ravnateljica priprema jednu sveobuhvatnu financijsku i poslovnu analizu kojom će 
argumentirati svoje zahtjeve prema HZZO-u i potrebu za većim financijskim sredstvima.  
 
Postavlja pitanje hoće li proširenje djelatnosti Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj- Rovigno (poput osnivanja biokemijskog laboratorija) rasterećujuće 
djelovati na Opću bolnicu Pula.  
 
Sonja Grozić-Živolić odgovara kako joj je kao pročelnici bitno da razvoj medicinskih ustanova 
bude komplementaran i usklađen sa svim ostalim javnim ustanovama na području Istarske 
županije. Navedene djelatnosti izlaze iz okvira jedne specijalne bolnice koja se po definiciji 
bavi ili određenim bolestima ili pacijentima određene životne dobi. U tom smislu je tražila 
mišljenje ravnateljice Opće bolnice te ravnatelja Istarskih domova zdravlja koji se također bave 
navedenim djelatnostima. Potvrdili su joj kako upravo zajedničkim promišljanjem možemo doći 
do dobrih rješenja. Pulski laboratorij je prilično dobro kapacitiran te može napraviti velik broj 
analiza. Rovinjski laboratorij nikada neće zamijeniti onaj Opće bolnice. Eventualno će biti će 
dostupniji i bliži dijelu korisnika.  
Između ostalog navodi da je Opća bolnica Pula bolnica koja prvenstveno rješava akutna 
stanja. Nakon toga određeni pacijenti imaju potrebu za dugotrajnijom skrbi koju nakon 
hospitalizacije u Općoj bolnici mogu ostvariti primjerice u stacionarima Istarskih domova 
zdravlja. I tu se radi se o limitiranom vremenu boravka pacijenata. Neki dugoročniji boravak i 
rehabilitaciju oni potom mogu ostvariti i u Rovinjskoj bolnici.  
 
Irena Peruško navodi kako bi voljela da navedeno dovede do povratka nekih od istarskih 
pacijenata koji sada na pregleda i konzultacije odlaze u Riječku bolnicu. Moli vijećnike da 
podupru ulaganja u bolnicu.  
  
Odbor nakon rasprave JEDNOGLASNO donosi  
 

 
 
 
 



                                                             
 

ZAKLJUČAK 
 

Prihvaća se:  
a. Informacija o poslovanju Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju 

„Martin Horvat“ Rovinj 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o promjeni skraćenog 

naziva i proširenju djelatnosti Specijalne bolnice za ortopediju i 
rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ 
Rovinj- Rovigno te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje. 

 
te se isti upućuju Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad – 4. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske 

županije od 2021. do 2024. godine 
 
 
Sonja Grozić-Živolić obrazlaže predmetnu točku.   
Navodi kako je ovo bila nezahvalna godina za planiranje. Ipak, nisu htjeli odustati od ranije 
zadanog tempa. Predloženi plan sadrži pretpostavke zdravstvenog plana, plana promocije i 
socijalnog plana.  
Između ostalog ističe kako Plan za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije od 2021. 
do 2024. godine nastavlja s dosadašnjim prioritetima s osnovnim ciljem osiguranja 
nesmetanog rada i razvoja zdravstvenih i socijalnih ustanova. Poseban naglasak stavlja na 
domove za starije i nemoćne osobe, ali napominje kako brinu o svim pružateljima socijalnih 
usluga u Istarskoj županiji.   
 
Irena Peruško daje informaciju kako je u tijeku i postupak europskog programiranja za naredno 
razdoblje od 2021. do 2027. godine u koje su uključena tijela na svim razinama vlasti počevši 
od nacionalne preko regionalne pa sve do lokalne razine, što može biti korisno za financiranje 
aktivnosti u narednom programskom razdoblju. 
 
Odbor JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske 
županije od 2021. do 2024. godine te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 
 
 
 

Ad – 5.  
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2021. godini 
 

 



                                                             
 

Sonja Grozić-Živolić obrazlaže predmetnu točku.  
 
Ističe kako je predviđeni iznos jednak kao prethodne godine, iznosi 22 263 394 kune, a 
raspoređen je na ustanove primarne, sekundarne i tercijarne razine. Najviše sredstava, oko 
13,9 milijuna kuna, dobiva Opća bolnica Pula.  
 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

 
ZAKLJUČAK 

 
Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu 
sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2021. godini te se isti 
upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad – 6. 
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 

decentraliziranih funkcija u 2021. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 
Istarska županija ima osnivačka prava 

 
Sonja Grozić-Živolić obrazlaže predmetnu točku.  
 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2021. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska 
županija ima osnivačka prava te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje. 
 

 
Ad – 7. 

Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih 
rashoda centara za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva korisnicima zajamčene 

minimalne naknade koji se griju na drva u 2021. godini 
 

Sonja Grozić-Živolić obrazlaže predmetnu točku.  
 
Između ostalog navodi kako je decentraliziranim sredstvima centrima za socijalnu skrb 
Istarske županije, točnije njih 6, pripalo 3 066 000 kuna. Radi se o iznosu jednakom onom iz 
2020. godine.  
Dodaje kako se iz Proračuna Istarske županije centrima za socijalnu skrb isplaćuje dodatnih 
200 000 kuna za usluge zaštitarske službe koju su centri obvezni imati. 
 
Ističe kako planiraju osigurati pomoć za ogrjev za 800 korisnika koji imaju pravo na pomoć od 
1050 kuna po osobi. Radi se o velikom administrativnom opterećenju za Upravni odjel za 
zdravstvo i socijalnu skrb.  
 
Irena Peruško navodi kako bi trebalo ići na vraćanje nadležnosti za donošenje rješenja o pravu 
na nadoknadi troškova za ogrjev centrima za socijalnu skrb budući da se u konačnici i radi o 
korisnicima tih centara. 



                                                             
 

Davor Komar napominje kako se slaže s time da se radi o nepotrebnom administriranju koje 
bi trebalo spustiti na razinu centara za socijalnu skrb. 
 
Irena Peruško ističe kako bi u narednom razdoblju mogli uputiti primjedbu nadležnom 
ministarstvu da se ide u izmjenu zakona i rastereti regionalna uprava, a navedeni novac 
direktno daje centrima za socijalnu skrb.  
 
Odbor nakon rasprave JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i 
financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva korisnicima zajamčene 
minimalne naknade koji se griju na drva u 2021. godini te se isti upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje. 

 
 

Ad – 8. 
Prijedlog Odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2021. godinu 
  
Sonja Grozić-Živolić obrazlaže predmetnu točku.  
 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2021. godinu 
decentraliziranih funkcija u 2021. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska 
županija ima osnivačka prava te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i 
usvajanje. 

 
 

Ad – 9. 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o davanju kapitalne pomoći za otplatu 

kredita za dogradnju i rekonstrukciju Doma za starije osobe Buzet 
 
 

Sonja Grozić-Živolić obrazlaže predmetnu točku.  
Između ostalog navodi kako se radi o kreditu od 11 300 000 kuna čiju bi otplatu u iznosu od 
50% preuzeo Grad Buzet, a 50% Istarska županija.  
 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o davanju kapitalne pomoći za 
otplatu kredita za dogradnju i rekonstrukciju Doma za starije osobe Buzet te se isti upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 



                                                             
 

Ad – 10. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Tatjani Galić za promjenu prostora obavljanja 

javne zdravstvene službe – djelatnost dentalne medicine 
 

 
Sonja Grozić-Živolić obrazlaže predmetnu točku.  
Ističe kako se radi samo o promjeni kata na kojemu će se nalaziti djelatnost dentalne medicine, 
a ne i promjeni same adrese. 
 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Tatjani Galić za promjenu prostora 
obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost dentalne medicine te se isti upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad – 11. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Danijeli Harić Ruba za promjenu prostora 
obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnosti dentalne medicine 
 
Sonja Grozić-Živolić obrazlaže predmetnu točku.  
 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Danijeli Harić Ruba za promjenu prostora 
obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnosti dentalne medicine te se isti upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i odobravanje. 
 
 

Ad – 12. 
Razno 

 
Irena Peruško otvara predmetnu točku i poziva vijećnike na postavljanje pitanja i prijedloga.  
 
Bruno Stermotić navodi kako ima dva pitanja.  
 
Prvo pitanje se odnosi na potrebu za izgradnjom Doma za starije i nemoćne osobe u Puli. 
Budući da na prostoru Pule ima 2 600 zahtjeva za smještajem u dom mišljenja je kako je došlo 
vrijeme za njegovu izgradnju.  
 
Drugo pitanje odnosi se na situaciju s virusom COVID-19. Smatra kako je situacija teška i 
ostavlja tragove na psihičko zdravlje ljudi, a posebice umirovljenika. Navodi kako bi psiholozi 
trebali početi s pružanjem psihološke pomoći stanovnicima Istarske županije kako bi lakše 
prebrodili ovaj trenutak.  
Kao primjer dobre prakse ističe Maticu umirovljenika s kojom je vršio podjelu zaštitnih maski 
stanovnicima županije.  
 
Mr. sc. Tatjana Tomaić postavlja pitanje postoji li razlog zašto imenovanje mrtvozornika nije 



                                                             
 

došlo na Odbor za društvene djelatnosti, a uvršten je na dnevni red Skupštine Istarske 
županije?  
 
Melita Ferenčić odgovara kako je pitanje imenovanja mrtvozornika u djelokrugu Komisije za 
izbor i imenovanja, međutim ako Odbor smatra da o tome želi raspravljati, može slobodno 
uvrstiti u dnevni red sjednice Odbora za društvene djelatnosti. 
 
Mr. sc. Tatjana Tomaić zahvaljuje na odgovoru i smatra da onda nema potrebe da se o tome 
raspravlja na Odboru za društvene djelatnosti. 
 
Irena Peruško daje informaciju o ITU mehanizmu Europske unije - mehanizmu za provedbu 
aktivnosti održivog urbanog razvoja kojeg je dobilo 6 gradova u Republici Hrvatskoj, 
uključujući Grad Pulu i njemu gravitirajuće općine i gradove (Grad Vodnjan, Općinu Barban, 
Općinu Ližnjan, Općinu Marčana, Općinu Medulin i Općinu Svetvinčenat). Ističe da je na 
raspolaganju u ova dva natječaja 16.000.000,00 kn od kojih smo zasad povukli 5.800.000,00 
gdje se čeka potpisivanje Ugovora, te da je u tijeku evaluacija projektnih prijava u iznosu od 
11.000.000,00 kn. 
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